

إشعار من مجموعة الدوحة للتأمين ش.م.ق.ع: عقد اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية إلكترونياً

نظراً للظروف الراهنة وتماشياً مع إرشادات السلامة العامة، قررت مجموعة الدوحة للتأمين ش.م.ق.ع تأجيل انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية يكون معه الاجتماع الجديد (الأول) يوم الاثنين الموافق 9 مارس 2026 في تمام الساعة 9:00 مساءً وذلك إلكترونياً عبر برنامج "Microsoft Teams".

### إيضاحات بإجراءات المشاركة والتصويت:

يُرجى من السادة المساهمين الراغبين في حضور الاجتماع الافتراضي التسجيل من خلال إرسال المعلومات والمستندات التالية عبر البريد الإلكتروني إلى [IR@dig.qa](mailto:IR@dig.qa) وذلك قبل موعد انعقاد الجمعية العامة بساعتين على الأقل، من أجل استلام رابط المشاركة في الاجتماع عن بُعد وهي كما يلي:

1- صورة عن الهوية القطرية أو جواز السفر.

2- رقم المساهم (NIN).

3- رقم الجوال وعنوان البريد الإلكتروني.

4- نسخة من التوكيل والمستندات الداعمة لممثلي المساهمين من الأفراد أو الشركات.

خلال الاجتماع، يمكن للمساهمين أو وكلائهم طرح أسئلتهم عن طريق علامة رفع اليد المتاحة عبر المنصة الإلكترونية. في حالة اعتراض أحد المساهمين أو الوكيل على أي من بنود جدول الأعمال، فسيكون بإمكانه استخدام خيار علامة رفع اليد للتعبير عن اعتراضه. وفي حال عدم اعتراض المساهم أو الوكيل، فسيتم اعتبار ذلك بمثابة الموافقة على بنود جدول الأعمال.

للاطلاع على جدول أعمال الاجتماع وجميع المستندات ذات الصلة يرجى زيارة موقع الشركة الإلكتروني على [www.dig.qa](http://www.dig.qa).

## **Notice from Doha Insurance Group Q.P.S.C.:**

### **Ordinary and Extraordinary General Assembly Meeting to Be Held Electronically**

In light of the current circumstances and in line with public safety guidelines, Doha Insurance Group Q.P.S.C. has decided to postpone the Ordinary and Extraordinary General Assembly meeting. Accordingly, the new (first) meeting will be held on Monday, 9 March 2026, at 9:00 PM, electronically via Microsoft Teams.

### **Clarifications Regarding Participation and Voting Procedures:**

Shareholders wishing to attend the virtual meeting are kindly requested to register by sending the following information and documents via email to [IR@dig.qa](mailto:IR@dig.qa) at least two hours prior to the scheduled meeting time, in order to receive the remote access link:

1. A copy of the Qatari ID or passport.
2. Shareholder Number (NIN).
3. Mobile number and email address.
4. A copy of the power of attorney and supporting documents for representatives of individual or corporate shareholders.

During the meeting, shareholders or their proxies may raise questions by using the “Raise Hand” feature available on the electronic platform. If a shareholder or proxy objects to any item on the agenda, they may use the “Raise Hand” feature to express their objection. In the absence of any objection, this will be considered as approval of the agenda items.

To review the meeting agenda and all related documents, please visit the Company’s website at: [www.dig.qa](http://www.dig.qa)